
RADA GMINY GASZOWICE
44·293 Gaszowice, ul. Rydultowska 2 Protokół Nr BR.0002.7.2011

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 18 sierpnia 2011 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -14 radnych.
Nieobecny - radny Jerzy Kawulok
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCl, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice, witam zaproszonych gości, witam radnych".

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na chwilę
obecną uczestniczy 14 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad.

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2011 r.
4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym

- informacja o przetargach.
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i

Młodzieży.
8. Informacja o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku

szkolnego
2011-2012.

9. Wykonanie budżetu za I półrocze 2011 roku.
10. Informacja o stanie bezrobocia w gminie.
11. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zasięgnięcia od Wojewódzkiego Komendanta
Policji w Katowicach informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2012-
2015,

b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr BR.0007.3.18.2011 Rady
Gminy Gaszowice z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie: zaciągnięcia w 2011 roku
kredytu długoterminowego na realizacje zadania pn."Przebudowa i modernizacja
drogi - ulica Górnicza w Czernicy",

c) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały NR BR.0007.5.25.2011 Rady
Gminy Gaszowice z dnia 27 maja 2011 roku w sprawie przyznania dotacji
celowej z budżetu Gminy Gaszowice dla Ochotniczej Straży Pożarnej
w Gaszowicach,

d) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,
e) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok

2011 i na lata następne,
f) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice NR

LV/268/10 z dnia 21 października 2010 roku w sprawie stawek podatku od
nieruchomości w Gminie Gaszowice na rok 2011, zwolnień w tym podatku oraz
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zarządzania jego poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia
wynagrodzenia za inkaso z późn.zm.,

g) podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości,
h) podjęcie uchwały w sprawie: wzoru formularza informacji w sprawie podatku od

nieruchomości.
12. Bieżące sprawy.
13. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
14. Zamknięcie obrad sesji.

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi bądź propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2011 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Piotr Górecki, Andrzej Cieślok, Gabriela Oślizło, Halina Rybarz-Adamik,
Małgorzata Witek, Józef Szawerna, Krzysztof Lorek, Szymon Korbel, Ryszard Jacek, Barbara
Watoła, Damian Krauze, Mieczysław Szymik.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań z protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2011 roku.
Wiceprzewodniczący Rady pan Damian Krauze odczytał punkt Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi z protokółu, o którym mowa powyżej.

Wójt w uzupełnieniu na interpelacje nr 1 i 2 poinformował, że została przeprowadzona
rozmowa z Komendantem Komisariatu Policji w Gaszowicach, który zapewnił, że przekaże
swoim pracownikom informacje o sugestiach jakie zostały przedstawione na sesji Rady Gminy.

Ponadto poinformował, że jeśli chodzi o interpelację nr 3 zgłoszoną przez Pana Masarczyka
zostało wystosowane pismo z Urzędu Gminy do właścicielki celem uporządkowania tej
nieruchomości. Radny Marek Masarczyk dodał, że teren ten został uporządkowany.
Jeśli chodzi o drugi temat który poruszył Pan Masarczyk dotyczący wypalania oraz spalania
liści i trawy w okresie letnim - jest to faktem bo robią to nasi mieszkańcy - zastanawiamy się z
Kierownikiem Referatu Ochrony Środowiska - Panią Kariną Stępień nad zmianą uchwały
dotyczącej utrzymania czystości i porządku w gminie - należało by doprecyzować zapisy
uchwały Rady Gminy Gaszowice w tym zakresie. Jednocześnie podstawa do doprecyzowania
zapisów jest taka, że 3 tygodnie temu - tj. 26 lipca została otwarta kompostowania w
Raciborzu - Kobyli. 100 kg przywiezionych zielonych odpadów to koszt 1 zł, ale jest również
możliwość zabrania gotowego kompostu. Dodał, że należałoby zastanowić się nad organizacją
wywozu trawy od mieszkańców naszej gminy.

Wójt w odniesieniu do interpelacji nr 4 radnego Szymona Korbla dotyczącej wysypania
pobocza na ul. Rydułtowskiej poinformował że zostało to zrobione.

W odpowiedzi na interpelację nr 5 radnego Ryszarda Jacka Wójt poinformował, że sprawa
została zgłoszona do Powiatu.
Ponadto poinformował że na dzień dzisiejszy została rozwiązana sprawa wcześniej zgłaszana
to jest został wyrównany chodnik przy ul. Wolności oraz odnowiono barierki obok kapliczki
na wysokości ul. Biskupa w Czernicy.
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Wójt poinformował, że jeśli chodzi o znak ograniczenia ruchu samochodów ciężarowych
powyżej 15 ton - zmieniła się organizacja ruchu, kto jest bardziej zainteresowany tematem
powinien udać się do referatu inwestycji. W związku z zbliżającymi się objazdami - ruch został
tak zorganizowany, że TIR-y nie będą jeździły przez Gaszowice, od strony Ryduhów na
Orłowcu z drogi krajowej jest zakaz skrętu dla samochodów powyżej 15 ton, poustawiane są
również znaki od strony Jejkowic.
Pojawiła się nowa sytuacja iż trzeba było zlikwidować znaki ograniczające nośność
samochodów na ulicy Wolności w Czernicy i Łukowie Śląskim, ponieważ droga wykonywana
była przez Powiat częściowo ze środków europejskich, gdzie jednym z parametrów konkursu
było wzmocnienie drogi i jednocześnie usprawnienie transportu samochodów ciężarowych.
W związku z podniesieniem nośności tej drogi zniknęły na tej drodze znaki ograniczające
nośność samochodów, nie jest to dobre gdyż przejazd TIR-ów na tej drodze jest szczególnie
niebezpieczny, bo są tam zakręty i przy nieostrożności kierowca może spowodować wypadek z
udziałem pieszego. Zostały poustawiane dodatkowe znaki ograniczające prędkość do 40 km/h,
aby w jakiś sposób poprawić, utrzymać bezpieczeństwo, do momentu wybudowania
chodników na całej długości tej ulicy.
Radny Krzysztof Lorek zapytał Wójta co w sprawie ulicy Wiejskiej w Gaszowicach, bo tam
został usunięty znak ograniczający ruch samochodów ciężarowych powyżej 15 ton. W
odpowiedzi Wójt poinformował, że jest to spowodowane zmianą organizacji ruchu
wprowadzoną przez Zarząd Dróg Powiatowych w Rybniku. Obecnie jest taka sytuacja, że
zarówno od Suminy aż do Wiejskiej do góry, od strony Rydułtów i Jejkowic jest ograniczenie
ruchu samochodów ciężarowych powyżej 15 ton, w związku z zakazem samochód ciężarowy
nie ma możliwości jechania w tym kierunku dlatego znak ten został usunięty. Radny Lorek
dodał, że od strony Łukowa od ul. Kolejowej tam jest znak postawiony przy studzience. Wójt
powiedział że tak zostało to zrobione, ponieważ uznano że od tej strony nie ma możliwości
przyjechania samochodu powyżej 15 ton, a od Lysek też nie gdyż w Suminie jest postawiony
znak. (dotyczy interpelacji nr 6)

Nawiązując do interpelacji nr 8 radnego Krzysztofa Lorka Wójt poinformował, że jest już po
przetargu na dokumentację budowy chodnika wspólnie z Gminą Jejkowice i z podanych na
dzień dzisiejszy informacji wynika iż pozostała kwota 7.000 zł, która zostanie przeznaczone
przez Powiat na wymianę krawężników.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
Wójt Gminy odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
tj. od 30 czerwca 2011 r. do 18 sierpnia 2011r.

l. 5 lipca wizytowałem dzieci na półkoloniach organizowanych przez SP Szczerbice.
2. 21 lipca w Urzędzie Marszałkowskim podpisałem umowę na remont Ośrodka Kultury i

Sportu w Gaszowicach oraz budowa budynku wielofunkcyjnego w Czernicy w ramach
programu rozwoju obszarów wiejskich.

3. 22 lipca w Rybniku uczestniczyłem w uroczystości z okazji Święta Policji.
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4. 26 lipca nastąpiło uroczyste otwarcie kompostowni w Raciborzu. Naszą gminę
reprezentowała Pani Karina Stępień.

5. 29 lipca w Szczerbieach odbyła się Rada Kobiet na której m. m. zostały omówione
sprawy organizacyjne związane z dożynkami powiatowymi.

6. 29 lipca odbyło się spotkanie z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie
organizacji objazdowego jarmarku ofert pracy, który odbędzie się na terenie Gminy
Gaszowice w dniu 31 sierpnia 2011r. w Ośrodku Kultury i Sportu.

7. 2 sierpnia odbyło się spotkanie organizacyjne z przedstawicielami Izby Przemysłowo-
Handlowej w sprawie organizacji pikniku integracyjnego pn. "Poznajmy swój region"
w Czernicy w dniu 9 września 2011r. na terenie Ośrodka Kultury Zameczek.

8. 3 sierpnia odbyła się narada robocza z sołtysami.
9. w dniach 6 i 7 sierpnia odbyły się na terenie Ośrodka Kultury i Sportu Dni Gaszowic

podczas, których na terenie Czernicy i Łukowa Śl. odbył się rajd samochodowy o
puchar Wójta Gminy.

10. 6 sierpnia odbył się w Ośrodku Kultury Zameczek w Czernicy wernisaż malarstwa,
zorganizowany przez grupę artystyczną Konar.

11. 9 sierpnia wraz sołtysami ze Szczerbie i Łukowa Śl. wizytowaliśmy młodzież
i strażaków ochotników na obozie w Wapienicy.

Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:

1. pięć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
2. zarządzenie w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na

sprzedaż nieruchomości położonej w Czernicy przy ul. Powstańców.
3. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na modernizację drogi

dojazdowej do pól ul. Graniczna w Czernicy oraz powołanie komisji przetargowej.
4. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na budowę budynku

wielofunkcyjnego w Czernicy oraz powołanie komisji przetargowej.
5. zarządzenie w sprawie nabycia na rzecz gminy Gaszowice nieruchomości gruntowych

położonych w Czernicy na utworzenie drogi gminnej.
6. zarządzenie w sprawie zaakceptowania sprawozdania końcowego z wykonania zadania

publicznego.
7. zarządzenie w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na

sprzedaż nieruchomości położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej grunt
rolny.

8. zarządzenie w sprawie konsultacji projektów uchwał.
9. zarządzenie w sprawie zaakceptowania zestawień faktur i rachunków z wykonania

zadań publicznych realizowanych przez organizacje pozarządowe.
10. zarządzenie w sprawie powołania zespołu interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania

przemocy w rodzinie.
11. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na pełnienie funkcji

inspektora nadzoru nad realizacją zadania ograniczenie niskiej emisji w budynkach
użyteczności publicznej w Powiecie Rybnickim - szkoła podstawowa w Szczerbieach
oraz powołanie komisji przetargowej.

Wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym została podpisana umowa i przekazano plac
budowy firmie, która będzie realizowała to zadanie polegające na termomodernizacji w
Szkole Podstawowej w Szczerbicach. Jeśli chodzi o Przedszkole w Czernicy w dalszym
ciągu mamy problemy co zaliczyć do środków kwalifikowanych a co niekwalifikowanych.
Wczoraj wizytowaliśmy w Urzędzie Marszałkowskim w Katowicach celem dokonania
uzgodnień w zakresie realizacji tego zadania. Gmina Łyski jest już o krok do przodu ze
względu na to gdyż są już po ogłoszonym przetargu. Problemy wzięły się stąd, że powiat
dwa lata temu zlecił również w drodze przetargu wykonanie projektu termomodernizacji
Firmie z Poznania, która okazała się firmą nierzetelną oraz słabą, i na dzień dzisiejszy już
nie istnieje. Projekty nie pasują do kosztorysów, projekt dotyczący wykonania
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termomodemizacji przedszkola w Czernicy jest praktycznie niewykonalny. Jako
ciekawostkę Wójt podał, że jednym z elementów do wykonania było ocieplenie
przedszkola w Czernicy, teren na którym znajduje się przedszkole jest pod górkę więc
niemożliwe jest wykonanie ocieplenia całego budynku, a według projektu pomieszczenia
znajdujące się z tyłu budynku 4 metry do ziemi należałoby obkopać i ocieplić.
12. zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowej stanowiącej tereny

leśne do sprzedaży bezprzetargowej w Czernicy przy ul. Górniczej.

Sekretarz Gminy poinformowała, o przeprowadzonych przetargach w okresie między
sesyjnym.
W dniu 15.07.2011r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na "Ograniczenie
niskiej emisji w budynkach użyteczności publicznej w Powiecie Rybnickim - Szkoła
Podstawowa w Szczerbicach"
W prowadzonym postępowaniu złożono następujące oferty:

Lp.: 1
Nazwa wykonawcy: MARWENT S.C. Marian Szmidt E1wira Bomba
Adres Wykonawcy: 43-622 Świerklaniec, ul. Główna 63
Cena oferty brutto: 528 888,88 zł
Lp.: 2
Nazwa wykonawcy: Konsorcjum firm:
1. P.P.U.H. "INSRAL - ROGRA"
2. P.R.B. MARKOWSKI i Spółka
Adres Wykonawcy: 43-400 Cieszyn, ul. Stary Targ 3
Cena oferty brutto: 628406,13 zł
Lp.: 3
Nazwa wykonawcy: Spółdzielnia Rzemieślnicza Wielobranżowa
Adres Wykonawcy: 44-200 Rybnik, ul. Wysoka 15/17
Cena oferty brutto: 637 501,44 zł
Lp.: 4
Nazwa wykonawcy: P.B.U.H. "BUDMED" Sp. z 0.0.

Adres Wykonawcy: 47-400 Racibórz, ul. Chopina 16
Cena oferty brutto: 596901,31 zł
Lp.: 5
Nazwa wykonawcy: PHU Zakład Robót Budowlanych "Perfekt" Andrzej Sikorski
Adres Wykonawcy: 48-135 Dzierżysław, ul. Kościuszki 40
Cena oferty brutto: 569 964,56 zł
Lp.: 6
Nazwa wykonawcy: Zakład Produkcyjno Remontowo Budowlany Artur Marcinek
Adres Wykonawcy: 44-373 Wodzisław Śląski, ul. Długa 61c
Cena oferty brutto: 575337,15 zł
Lp.: 7
Nazwa wykonawcy: PPUH "Info-Bud" Krzysztof Małek
Adres Wykonawcy: 44-218 Rybnik, ul. Kwiatowa 11
Cena oferty brutto: 559 066,09 zł

Do realizacji zadania wybrano ofertę nr l.

Ponadto Sekretarz Gminy poinformowała, że w dniu 18.07.2011r. odbyło się otwarcie ofert w
przetargu nieograniczonym na .Pełnienie funkcji inspektora nadzoru nad realizacją
zadania: ograniczenie niskiej emisji w budynkach użyteczności publicznej w Powiecie
Rybnickim - Szkoła Podstawowa w Szczerbicach"

W prowadzonym postępowaniu złożono następujące oferty:
Lp.: 1
Nazwa wykonawcy: Zakład Usług Nadzoru Budowlanego Józef Kierdal
Adres wykonawcy: 47-400 Racibórz, ul. Gdańska 108
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Cena oferty brutto: 7995,00 zł
Lp.: 2
Nazwa wykonawcy: Arcadia - Gościniec Sp. z 0.0.

Adres wykonawcy: 26-060 Chęciny, Gościniec 53
Cena oferty brutto: 10 455,00 zł
Lp.: 3
Nazwa wykonawcy: Studio Połomscy
Adres wykonawcy: 44-280 Rydułtowy, ul. Strzelców Bytomskich 38
Cena oferty brutto: 8 250,00 zł

Do realizacji zadania wybrano ofertę nr l.

Radny Ryszard Jacek zapytał kiedy odbędzie się przetarg na chodnik w Czernicy
Sekretarz Gminy poinformowała, że przetarg na budowę chodnika wraz z kanalizacją na
odcinku ulicy Wolności w Czernicy został ogłoszony przez Zarząd Dróg Powiatowych w
Rybniku, i na dzień dzisiejszy nie został jeszcze rozstrzygnięty.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
odczytanych spraw.
Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 5.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 16.08.2011 r. o godz. 1500

w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła p. Gabriela Oślizło - Przewodnicząca
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
1. Kontrola wydatków budżetu Dział 010 Rolnictwo Łowiectwo 758 - różne rozliczenia za rok
2010 - Skarbnik gminy
2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu

Ad.6.
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów które
odbyło się w dniu 16.08.2011 r. w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła p. Ewa
Biernacka - Przewodnicząca Komisji.

Od godz. 900 odbył się objazd placówek oświatowych dokonany przez Komisję Oświaty
i Komisję Rozwoju celem oceny stanu przygotowania obiektów do rozpoczęcia nowego roku
szkolnego 2011/2012 oraz wykonanych remontów.

Po skończonym objeździe tj. około godziny 11.00 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice odbyło się posiedzenie komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Informacja o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku
szkolnego 2011-2012. - objazd placówek oświatowych.

2. Umorzenia i przesunięcia płatności podatków za I półrocze 2011r.
3. Wykonanie budżetu Gminy za I półrocze.
4. Bieżąca analiza uchwał i rozpatrywanie spraw.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół zposiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Wójt zabrał głos informując że informacja, którą radni otrzymali wraz z materiami na sesję
sporządzona była na dzień 5 sierpnia, jednak jak wynika z notatki przedstawionej z objazdu
placówek oświatowych większość prac została ukończona, dyrektorzy szkół zapewnili że do
końca wakacji ze względów bezpieczeństwa wszystkie prace zostaną ukończone
i 1 września placówki będą przygotowane na przyjęcie uczniów.
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Ponadto poinformował, że jeśli chodzi o boisko asfaltowe w Gaszowicach jest to inwestycja
duża. Aby położyć tam bezpieczniejszą nawierzchnię jest to kwota około 300 tyś zł, więc nie
jest to do wykonania na dzień dzisiejszy ze środków z budżetu gminy.

Radna Ewa Biernacka skierowała podziękowania w stronę Wójta za racjonalne
gospodarowanie środkami budżetu gminy oraz sponsorom, gdyż placówki oświatowe na
terenie naszej gminy są coraz ładniejsze.

Radna Halina Rybarz-Adamik dodała, że o zmianie nawierzchni boiska asfaltowego
w Gaszowicach mówi się co roku, prosiła aby w którymś roku ująć w budżecie gminy zmianę
tej nawierzchni, gdyż wypadkowość uczniów jest duża. Zwróciła uwagę na pozyskanie
środków z jakiegoś programu na ten cel. Poinformowała że podczas objazdu zwrócono uwagę,
że dzieci z Gaszowic nie mają innego boiska, muszą grać na tym asfaltowym.

Wójt odpowiedział, że rozumie taką sytuację, nie ma deklaracji że nie chce się zrobić nowej
nawierzchni na boisku, są jednak inne ważniejsze rzeczy do zrobienia w tej szkole. W tym roku
w pierwszej kolejności należało stworzyć dodatkowo jedną klasę lekcyjna aby zachować w
szkole standard jedno zmianowości, aby nie wprowadzać przesuwania lekcji. W tym roku w
tej szkole na remonty zostało przeznaczone 100 tyś zł., ostatecznie to dyrektorzy decydują co w
pierwszej kolejności powinno być wykonane w danej palcówce.
Poinformował, że gmina pozyskała środki na poprawę bezpieczeństwa i rekreacji - w ramach
programu Bezpieczna szkoła przy palcówkach powstały place zabaw, co jest dużym
wydatkiem.

Radny Józef Szawerna dodał, że 10 lat temu jak boisko powstawało były rozmowy na ten
temat, że jest to szkoła do szóstej klasy i z boiska będą korzystać małe dzieci. Dodał, że pani
Dyrektor stwierdziła, że to Wójt zadecydował wtedy aby boisko było asfaltowe. Stwierdził, że
popełniono błąd wykonując wtedy boisko asfaltowe. Wójt dodał, że nie popełniono błędu,
ponieważ na inną sztuczną nawierzchnię nie było nas wtedy stać. Radny Szawerna wtrącił, że
boisko mogło być trawiaste.

Sołtys sołectwa Czernica Janusz Milion zabrał głos informując że rozumie troskę o dzieci
i ich bezpieczeństwo na boiskach i nie podlega to dyskusji. Zwrócił jednak uwagę że dzieci
z Czernicy przechodzą przez jezdnię by móc korzystać z boiska i to jest największym
problemem, który należy rozwiązać.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta z pytaniem co w sprawie zabudowania
sygnalizacji świetlnych przy szkołach podstawowych na terenie gminy, gdyż była o tym mowa
w poprzedniej kadencji. Wójt odpowiedział, że wszystkie trzy sygnalizacje miałyby być przy
drogach powiatowych i na dzień dzisiej szy w budżecie powiatu nie ma środków na ten cel.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta o wystosowanie pisma do Powiatu z propozycją
ujęcia zadania w projekcie budżetu na rok 2012.

Ad.7.
Przewodnicząca Komisji Oświaty ... - Halina Rybarz-Adamik poinformowała, że odbyły
się dwa posiedzenia komisji - jedno w dniu 18.07.2011 a drugie w dniu 16.08.2011 roku. Po
czym przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 18.07.2011 r.
o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice.
Tematyką posiedzenia było:

1. Podsumowanie przebiegu roku szkolnego 2010/2011 - Wójt, Kierownik GZOSziP,
Dyrektorzy placówek oświatowych.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.
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Następnie przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw
Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 16.08.2011 r. o godz. 800 w sali
Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice.
Tematyką posiedzenia było:

1. Materiały na sesję i sprawy bieżące.
2. Ocena stanu przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku

szkolnego 2011/2012 oraz wykonanych remontów.- Wójt, Kierownik GZOSziP,
Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji oraz Dyrektorzy szkół
i przedszkoli

a) objazd placówek szkolnych i przedszkolnych.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8.
Informacja o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego
2011-2012.
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
informację o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego
2011-2012 sporządzoną na dzień 5.08.2011 przez Kierownika GZOSiP p. Jerzego Sierka oraz
p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji p. Ireneusza Wojtka.
W dniu 16.08.2011 odbył się objazd placówek szkolnych i przedszkolnych, celem oceny stanu
przygotowania obiektów do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2011/2012 oraz wykonanych
remontów. W objeździe uczestniczyli członkowie komisji oświaty, komisji rozwoju oraz
Sekretarz Gminy i p.o. Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji Urzędu Gminy.
Notatka z przeprowadzonego objazdu została przedstawiona przez Przewodniczącą Komisji
Rozwoju Gospodarczego. Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy któryś z radnych ma
jakieś pytania dotyczące stanu technicznego placówek oświatowych. Nikt nie zabrał głosu w tej
sprawie.

Ad.9.
Wykonanie budżetu za I półrocze 2011 roku.
Przewodniczący Rady zwrócił się do pani Skarbnik aby omówiła wykonanie budżetu Gminy
Gaszowice za I półrocze 2011 roku. Skarbnik gminy poinformowała, że sprawozdanie od
strony technicznej jest gotowe i w najbliższych dniach zostanie przedłożone do Rady Gminy
i przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dochody kształtują się w planie w wysokości
21 045 091,17 zł zaś wydatki 21 480925,14 zł. Budżet został zrealizowany na dzień 30.06.2011
roku następująco w stosunku do planu po zmianach po stronie dochodów 10 344 604,56 zł
tj. 49,1%, zaś po stronie wydatków 9.788.596,33 zł tj. 45,5%. Są to te główne cyfry, które
zamykają nam dochody i wydatki. Różnicą pomiędzy planowanymi dochodami a wydatkami jest
deficyt w wysokości 435 833, 97 zł, gdzie w przychodach zamyka się kwotą 1 003 340,04 zł
i w rozchodach 576 506,07 zł. Przychody są wykonane w wysokości 280.840,04 zł, zaś rozchody
w wysokości 228 996,78 zł. Ponadto mówiona została wieloletnia prognoza finansowa i wykaz
przedsięwzięć za I półrocze 2011 roku.
Nie wniesiono uwag do przedstawionej informacji w zakresie wykonania budżetu gminy za
pierwsze półrocze 2011 roku.

Przewodniczący Rady poinformował, że 31 sierpnia br. mija termin do złożenia dokumentów
w zakresie wykonania budżetu i każdy radny będzie mógł się zapoznać z ich treścią w biurze
Rady Gminy, po czym zwrócił się do radnych czy ma ktoś pytanie w zakresie wykonania
budżetu do Pani Skarbnik. Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.

Ad.lO.
Informacja o stanie bezrobocia w gminie.

8



Przewodniczący Rady poinformował, że radni wraz z materiałami na sesję otrzymali
informację o stanie bezrobocia w gminie, którą przygotowała Kierownik Ośrodka Pomocy
Społecznej - Pani Danuta Zimoń. Ponadto została ona omówiona podczas posiedzeń komisji.
Z informacji wynika, że na dzień 30.06.2011r. na podstawie danych statystycznych o rynku
Powiatowego Urzędu Pracy w Rybniku w czerwcu 2011 zarejestrowano 215 mieszkańców
Gminy Gaszowice jako osoby bezrobotne, poszukujące pracy; w tym: 134 kobiety, z których
14 ma prawo do zasiłku i 81 mężczyzn, z których 28 ma prawo do zasiłku. Wśród łącznej
liczby bezrobotnych - 88 osób to osoby długotrwale pozostające bez pracy. Na tę liczbę
przypada 66 kobiet i 22 mężczyzn.
Struktura bezrobotnych na dzień 30.06.2011 r. zawiera liczbę 6-ciu bezrobotnych -
niepełnosprawnych mieszkańców gminy, co stanowi 3% ogółu bezrobotnych z terenu gminy.
Liczba ludności gminy na dzień 30.06.2011 r. - 9 100. Liczba osób w wieku produkcyjnym
6173. Bezrobocie na terenie gminy kształtuje się na poziomie 3,5% bezrobotnych w stosunku
do liczby osób w wieku produkcyjnym.

Radny Mieczysław Szymik nadmienił, że bezrobocie na terenie gminy wzrosło w stosunku do
roku poprzedniego z 2% do 3,5% w roku bieżącym.
Poruszył również kwestie stażów pracy, które zostały ograniczone ilościowo i terminowo przez
Powiatowy Urząd Pracy ze względu na mniejsze środki finansowe.
Przewodniczący Rady dodał, iż rząd przeznaczył dodatkowe środki finansowe z rezerwy
budżetowej na, to aby polepszyć sytuację finansową Urzędów Pracy.

Następnie Przewodniczący zapytał czy któryś z radnych ma jakieś pytania dotyczące w/w
informacji.
Do powyższej informacji nie wniesiono uwag.

Ad.11.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zasięgnięcia od Wojewódzkiego Komendanta Policji

w Katowicach informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2012-2015,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR.0007.7.36.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zasięgnięcia od Wojewódzkiego Komendanta Policji w Katowicach
informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2012-2015 - stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr BR.0007.3.18.2011 Rady

Gminy Gaszowice z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie: zaciągnięcia w 2011 roku

kredytu długoterminowego na realizacje zadania pn. "Przebudowa i modernizacja

drogi - ulica Górnicza w Czernicy",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR0007.7.37.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zmiany Uchwały nr BR.0007.3.18.2011 Rady Gminy Gaszowice z dnia 31
marca 2011 r. w sprawie: zaciągnięcia w 2011 roku kredytu długoterminowego na realizacje
zadania pn. "Przebudowa i modernizacja drogi - ulica Górnicza w Czernicy" - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały NR BR.0007.5.25.2011 Rady

Gminy Gaszowice z dnia 27 maja 2011 roku w sprawie przyznania dotacji celowej

z budżetu Gminy Gaszowice dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Wójt gminy przedstawił wprowadzoną zmianę do powyższego projektu uchwały oraz do
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011 informując, że
w projekcie uchwały zostały dodane dwa słowa tj. "kosztów eksploatacji".
W związku z tym § 1 Uchwały NR BR.0007.5.25.2011 Rady Gminy Gaszowice z dnia 27 maja
2011 roku w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Gaszowice dla Ochotniczej
Straży Pożarnej w Gaszowicach otrzymał brzmienie: "Udziela się z budżetu Gminy Gaszowice
dotacji celowej w roku budżetowym 2011 dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach
w wysokości 210.000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie zakupu, kosztów eksploatacji
i karosacji samochodu strażackiego". Rada nie wniosła uwag do powyższej zmiany.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały wraz ze zmianą Wójta, do którego nie
wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 13 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
- 1 radny nie brał udziału w głosowaniu
UCHWALA NR BR0007.7.38.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zmiany Uchwały NR BR.0007.5.25.2011 Rady Gminy Gaszowice z dnia
27 maja 2011 roku w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Gaszowice dla
Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik gminy odczytała powyższy projekt uchwały zwracając szczególną uwagę na
wprowadzoną zmianę, do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
UCHWALA NR BR0007.7.39.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011 - stanowi załqcznik do
niniejszego protokołu.
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e) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok

2011 i na lata następne,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O- głosów "przeciw"
- O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR.0007.7.40.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata następne -
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice NR

LV/268/1 O z dnia 21 października 20 10 roku w sprawie stawek podatku od

nieruchomości w Gminie Gaszowice na rok 2011, zwolnień w tym podatku oraz

zarządzania jego poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia

wynagrodzenia za inkaso z późn.zm.,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O- głosów "przeciw"
- O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR.0007.7.41.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice NR LV/268/10 z dnia 21
października 2010 roku w sprawie stawek podatku od nieruchomości w Gminie Gaszowice na
rok 2011, zwolnień w tym podatku oraz zarządzania jego poboru przez inkasentów,
wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso z późn.zm.,- stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O- głosów "przeciw"
- O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR.0007.7.42.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości - stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.
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h) podjęcie uchwały w sprawie: wzoru formularza informacji w sprawie podatku od

nieruchomości

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała powyższy projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeci w"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR BR0007.7.43.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 18 sierpnia
2011 r. w sprawie: wzoru formularza informacji w sprawie podatku od nieruchomości -
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12.
Bieżące sprawy.
Przewodniczący Rady poinformował o następujących sprawach:
- kolejna sesja odbędzie się w dniu 29 września 2011 r. (czwartek) o godz. 16.00 w sali
Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.
- podał harmonogram dyżurów radnych na miesiąc wrzesień i październik, który przedstawia
się następująco:
Wrzesień 2011
5 wrzesień - radna Halina Rybarz -Adamik
12 wrzesień - radny Krzysztof Lorek
19 wrzesień - radna Ewa Biernacka
29 wrzesień - radny Szymon Korbel

Październik 2011
3 październik - radny Marek Masarczyk
10 październik - radny Mieczysław Szymik
17 październik - radna Gabriela Oślizło
24 październik - radny Józef Szawerna
31 październik - radny Piotr Górecki

Ponadto przedstawił bieżącą korespondencję:
- Pismo Wójta gminy Gaszowice do wiadomości Rady Gminy - dotyczące terminarza spotkań
Komisji Monitorującej działalność oczyszczalni ścieków. Spotkania odbywać będą się w Sali
narad Urzędu Gminy Gaszowice o godz. 9.00 w następujących terminach: 31 sierpień,
17 październik, 15 grudzień.
- Pismo adresowane do Wójta a do wiadomości Przewodniczącego Rady od Dyrektora
Biblioteki Śląskiej w Katowicach dotyczące materiałów statystycznych obejmujących wyniki
i wskaźniki analityczne działalności bibliotek za rok 2010.
- Pismo Podsekretarza Stanu - Jarosława Wojtowicza Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi
dotyczące nawiązania do licznych uchwał i stanowisk w sprawie uznania spraw wsi i rolnictwa
za priorytetowy kierunek działań Polski w ramach polskiej prezydencji w Unii Europejskiej od
1 lipca 2011 roku.

Ad.B.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Andrzej Cieślok zapytał Wójta odnośnie drogi do Państwa Hadam w Szczerbieach

(dotyczy ul. Radoszowska boczna), gdyż prawdopodobnie zostały odnowione kamienie
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graniczne. W odpowiedzi Wójt potwierdził iż zostało zlecone firmie geodezyjnej
wykonanie odnowienia granic drogi z terminem wykonania do końca września 2011.

2. Radny Andrzej Cieślok zwrócił uwagę aby zabezpieczyć elementy placu zabaw
w Szczerbicach. Wójt poinformował, że zostanie przeprowadzona rozmowa z dyrektorem
szkoły celem usytuowania elementów placu zabaw w innym miejscu, aż do momentu
wybudowania przedszkola.

3. Radny Józef Szawerna w imieniu mieszkańców zwrócił się zapytaniem dotyczącym
składnia wniosków odnośnie zmiany i przekwalifikowania gruntu. Wójt poinformował, że
wnioski powinny być składane w momencie ogłoszenia zmiany Planu Zagospodarowania
Przestrzennego.

4. Radny Józef Szawerna zapytał jaka jest najmniej sza działka budowlana - 5 arów, 10 arów.
W odpowiedzi wójt poinformował, że tam gdzie jest kanalizacja sanitarna możliwe jest
projektowanie domu nawet na działce o powierzchni 4 arów. Jeżeli jest istniejąca działka
budowlana może być 4 ary, jeżeli działki będą dzielone nie mogą być mniejsze niż 8 arów.

5. Radny Józef Szawerna poruszył temat dotyczący przedłużenia sieci wodociągowej - około
200 metrów do Pana Graniecznego na Pogwizdowie. Wcześniej były ustalenia w tym
zakresie oraz zapewnienia Wójta , iż w związku z tym że są tam działki budowlane
zostanie to zrobione przez gminę jeżeli mieszkańcy wyrażą zgodę na przeprowadzenie
sieci przez swoje działki i na dzień dzisiejszy taka zgoda jest. Wywiązała się dyskusja
w tej sprawie, po której Wójt stwierdził, że dla zapewnienia wody dla jednego mieszkańca
wykonanie wodociągu o długości 200 mb jest ekonomicznie nieuzasadnione. Radny Józef
Szawerna dodał .iż być może w okresie 2 - 3 lat powstaną następne budynki i jeżeli
powstanie przyłącze dla jednego budynku to wtedy pozostali mieszkańcy już nie wyrażą
zgody na ponowne przeprowadzenie sieci przez swoje działki. Wójt stwierdził, że ponadto
zmieniło się prawo. Radny Szawerna zapytał co ma odpowiadać mieszkańcom w tej
sprawie. Wójt w odpowiedzi dodał że trzeba to na nowo rozeznać.

6. Radna Barbara Watoła zwróciła uwagę na konieczność wykonania odwodnienia na ulicy
Jana w Łukowie Śl. - gdyż miały tam być wykonane korytka. Zaznaczyła, że podczas
opadów deszczu woda leci drogą, poprzez co niszczy się nawierzchnia. Ponadto
poinformowała, że woda zalewa p. Zimoń. W odpowiedzi Wójt poinformował, że droga
została wyremontowana w innej technologii, zamiast korytek wykonano rów
odwadniaj ący.

7. Radna Barbara Watoła zapytała czy istnieje możliwość ustawienia znak~ ustąp
pierwszeństwa przy wyjeździe od sali i boiska na ulice Lipową w Łukowie SI. Wójt
poinformował, że zgodnie z przepisami pierwszeństwo mają samochody jadące od strony
Państwa Szymczyk a nie wyjeżdżające od strony boiska.

8. Sołtys sołectwa Czernica - Janusz Milion poinformował, że wrastają gałęzie drzew w sieć
energetyczną na ulicy Granicznej w Czernicy w rejonie Osinek (od Państwa Fojcik do
Państwa Hanak). Ponadto zgłosił, że belka (zakaz przejazdu) na Osinki jest przewrócona.

9. Radny Ryszard Jacek zapytał Wójta do kogo należy działka na której był spichlerz
w Czernicy. W odpowiedzi Wójt poinformował, że właścicielem jest Skarb państwa.
Radny dodał, że Proboszcz Parafii prosił aby zapytać o te kwestie, gdyż planuje się
wykonać płot wokół cmentarza, który graniczy z tą działką, a na niej są nierówności, które
należałoby wcześniej wyrównać. Wójt nadmienił, że sprawę należy załatwić ze Starostą
rybnickim, bo to on sprawuje nadzór nad tą działką.

10. Sołtys sołectwa Łuków Śl. - Witold Czerny zgłosił, że na ulicy Jana w Łukowie Śl.
podczas wykonywania nawierzchni na tej drodze został wykopany przez Firmę kamień
graniczny, gdzie powinien zwrócić się właściciel działki w tej sytuacji. W odpowiedzi
Wójt poinformował, że takie kwestie należy zgłosić w Urzędzie gminy, zaznaczając tym
samym że nie można samemu zakopać kamienia, może to zrobić tylko uprawniony
geodeta.
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11. Przewodniczący Rady zgłosił że na ul. Wąwozowej w Czernicy od roku nie zostały
uporządkowane kamienie graniczne po modernizacji choć było to zgłaszane przez
zainteresowanych mieszkańców.

12. Radna Halina Rybarz - Adamik zapytała Wójta czy są przymiarki do zmiany Planu
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. W odpowiedzi Wójt poinformował iż na
zakończenie poprzedniej kadencji była przeprowadzona analiza złożonych wniosków
dotyczących tej kwestii. Rada podjęła uchwałę w tej materii. Ponadto Wójt uzupełnił
odpowiedź iż na dzień dzisiejszy zostało złożonych ok.80 wniosków na które Urząd
odpowiedział negatywnie. Większość tych działek zlokalizowana jest w znacznej
odległości od utwardzonych dróg gminnych a inne działki budowlane przylegające do dróg
a co za tym idzie w bliskiej odległości odpowiednich mediów jest niezabudowana. Ponadto
trwają intensywne legislacyjne prace sejmowe w tej sprawie.

13. Małgorzata Witek zgłosiła, że na ulicy Wolności w Czernicy obok posesji nr l jest
zapełniona kratka ściekowa, ponadto zwróciła uwagę na zarośnięty winogronami
przystanek autobusowy, który przylega do posesji Państwa Latos.

14. Radny Józef Szawerna zwrócił się do Wójta z pytaniem kiedy będzie ogłoszony przetarg
na odbudowę przepustu na Pogwizdowie. Wójt odpowiedział, nadal trwają uzgodnienia
i czekamy na dokumentację z Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach, która ma być
dostarczona do Urzędu gminy do końca sierpnia. Jeżeli dokumentacja zostanie złożona to
na początku września zostanie ogłoszony przetarg. Radny Szawerna dodał że, na
poprzedniej sesji radni zostali poinformowani, iż w miesiącu lipcu zostanie ogłoszony
przetarg i tak zostało przekazane zainteresowanym mieszkańcom. Wójt poprosił
o odczytanie protokołu z poprzedniej sesji w tym temacie. W-ce przewodniczący rady
odczytał między innymi, iż dokumentacja zostanie przekazana do 15 lipca br. a prace
rozpoczną się w m-cu wrzesień 2011 L

15. Pani Małgorzata Nadarzy - mieszkanka gminy Gaszowice przedstawiła prośbę o wsparcie
akcji SZOP. Poinformowała, że członkowie Stowarzyszenia U'RWIS, Rada Sołecka
Łukowa Śląskiego oraz Wolontariusze pragną zorganizować w dniu 1l.09.2011 roku
w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach akcję charytatywną pod nazwa "SZOP -
Sprzedaj, Zamień, Oddaj Potrzebującym". Cała akcja będzie miała charakter "pchlego
targu", jednak głównym celem będzie możliwość wsparcia finansowego oraz rzeczowego
Stowarzyszenia "Łezka" oraz Fundacji "Miej serce". Ponadto Pani Nadarzy zwróciła się
do darczyńców o wsparcie finansowe i rzeczowe, które pozwoli zorganizować tę ciekawą
i poruszającą serca akcję. Wywiązała się na sali dyskusja w tym temacie, podczas której
Przewodniczący Rady stwierdził aby organizatorzy akcji charytatywnej udali się do
Urzędu Gminy i z Panią Sekretarz uzgodnili wszelkie wątpliwości a przede wszystkim
kwestie organizacyjne i prawne.

16. Przewodniczący Rady zgłosił aby uzupełnić ścinkami asfaltowymi ulicę Wąwozową
pomiędzy płytami.

Na tym interpelacje zakończono.

Ad. 14
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpamu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

Protokołowała
I-I Anna Zimny

"'I" in . Piotr Irce,"
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